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Skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: Tirsdag d.24.08.2021 

Tid: kl. 17:00-20:00 

Sted: Mødelokale 4 

Forberedelse:  

Mødedeltagere:  

Tilstede: Susanne, Casper, Vigdis, Zahid, Nicolai, NB, BB, LE, DP, NP, TJ, 
JI 

Mødeleder: Susanne 

Referent: JI og TJ 

 

Dagsorden:  

 

Ansvarlig for 
punktet 

Orientering/Afklaring/ Drøftelse/ Be-
slutning 

 O, A, (D) 

Varighed:  

Pkt. 1: Godkendelse af referat 

 

 Godkendt.  

Pkt. 2: Meddelelser:  Orientering 15 

Referat: Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter og de er ikke med i 
dag. Zainab- formand og Isabella- næstformand. 

Ansættelser: der er ansat to nye ledere fra 1.6. og 3 lærere fra 1.sep-
tember:  to barselsvikarer på 3. og 4.årg. og en fastansættelse for 
4.årg.  

Birketinget er ikke klar til brug endnu. 

Vi kommer til at snakke økonomien på kommende møde. Økono-
mien er god. 
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Pkt.3 Præsentation af nye ledere 

Nina Petersen udskolingsleder 

Ditte Phillipsen indskolingsleder 

 Præsentation 5 

Pkt.4. Lejrskoler: Zahid, Susanne  10 

 Referat: Der er et ønske fra forældrene igennem mange år, at få flere 
lejrskoler igennem skolegangen på PLYS. 

Lige nu er det 8.årgang der tager til Berlin. Der er afsat 100000 kro-
ner til denne lejrskole. 

Vi vil gå videre med forslag til at finde nogle penge til at én årgang 
mere kan tage på lejrskole.  

Det er et økonomisk spørgsmål. Opfordre til sheltertur, hvor foræl-
drene kan være med.  

Fastholdelses indsats i udskoling var tur til udlandet til Berlin. 

Tidligere var der én lejrskole på indskoling, én på mellemtrin og en 
på udskoling. 

Involvere personale i at vurdere, hvad der giver mening med lejr-
skole, på hvilke årgange og i hvor mange dage. 

Der er ikke økonomi til at have lejrskole på tre årgange. Vi kan arbejde 
på at få én årgang mere på lejrskole. 

 

Vi tager punktet op til næste gang og afklarer hvad vi har af økonomi. 

 

 Drøftelse og beslutning  
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Pkt.5. Mobilpolitik: Zahid, Susanne  10 

Referat: Vi følger mobilpolitik. SB- forældre sender brevet ud til for-
ældrene om mobilpolitik igen. Vi skal lave en evaluering af effekten af 
mobilfri undervisning. 

 
 
 

  

Pkt.6. Trafik: 

 

Zahid, Susanne  5 

Referat: Forslag til en cykelstige på Tingvej 

Opfordre på forældremøderne at afsætte børn i de afmærkede båse 
kys og kør på Peder Lykkes Vej og Tingvej. De skal orientere sig hvor 
man må holde og parkere. 

Zahid vil tage nogle billeder og lave en lille pjece om aflevering af 
børn på Peder Lykke Skolen. 

 

 Drøftelse  

Pkt.7. Teknisk serviceafdeling: 

• Personale 

• Skrald 

• Lukning af skolen 

LE  10 

Referat: Vi har opsagt aftale med Samdrift Amager fra d.31.08. og er i 
gang med at ansatte en teknisk ejendomsleder og en servicemedar-
bejder.  

Vis skal i gang med at sortere skrald. 
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Vi har en udfordring med at lukke alle døre på skolen. Vi vil i gang 
med, sammen med personalet, at finde ud af, hvordan vi kan gøre 
det. Der er et ønske fra personalet om at få teknisk personale til at 
lukke døre. 

SB skal ind over, hvis vi skal bruge noget økonomi på at ansætte no-
gen til at lukke skolen. 

Pkt.8.Skab tryghed og trivsel: TJ orientering 10 

Referat: Det er materialet vi bruger til at styrke tryghed og trivsel 
blandt elever og lærere især i forbindelse med børn der kan være i 
højt alarmberedskab og være udadreagerende. Dette er et værktøj 
der kobler lærernes og alle elevers tryghed og sikkerhed i forbin-
delse med tackling af elever der kommer i højt alarmberedskab.  

   
 

Pkt.9.Faglighed: Zahid  5 

 Referat: Der er afsat 1 time og 15 minutter til fælles faglig forbere-
delse om ugen til lærerne. Hvordan samles der op på undervisning, 
eleverne har mistet under corona?  

Kommunikere ud til forældrene på forældremøderne at de ikke be-
høver at være bekymret for om man nå at samle op på den mistede 
undervisning.  

 Drøftelse  
 

Pkt.10. Lærernes dag: Zahid, Susanne  5 

Referat: SB- forældrene vil traditionstro markere lærernes dag 5.ok-
tober. 

   

Pkt. 11. Kontaktforældre: Susanne  5 
 

Referat: SB-forældre vil sende et brev ud til valg af kontaktforældre.    
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Pkt.12. Ude område: LE  5 

Referat: Punktet tages op næste gang    
 

Pkt.13. Specialklasserækken: TJ  10 
 

Referat: Peder Lykke Huset- specialklasserækken er en del af PLYS.  
Fritidsdelen er integreret del. 

Der er åbent fra kl.6:30-16:30 

5 voksne til 11 elever.  

Det fungerer godt.  

 

   
 

Pkt.14: Corona LE  5 

Referat: Vi har enkelte tilfælde af coronasmitte. Vi følger de gæl-
dende retningslinjer. Vi sender kun nære kontakter til selvisolation 
og to test. Resten af eleverne/ anden kontakt sendes til én test men 
må godt komme i skole.  

   
 

Pkt.15: Opdatering af SB- medlemmer 

Vi fortsætter med de samme 7 forældrerepræsentanter og to nye 
elever- Zainab og Isabella. 

Alle  5 

Evt.    

Referat:     
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